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Dat kan met mij via mij met de rest van het corona team hier Wat is precies de vraag die jullie hebben voorgelegd Wij hebben

al eerder soortgelijke vragen gesteld en hebben ook regelmatig contact met het RIVM hierover Goed om af te stemmen dus

zodat we geen dingen dubbel gaan doen

Morgen even bellen
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Dank

Dan nog een vraag wie kan ik spreken bij directie VO over coronamaatregelen bij middelbare scholen voor jongeren 12 18 jaar
Wij hebben het OMT gevraagd om te kijken naar de besmettingsrisico s van jongeren 12 18 jaar Graag willen we beleidsrespons
afstemmen voordat het OMT advies er ligt

Groeten
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Vanuit PO VO zijn wij hier niet bij betrokken Ik stuur je maiMooraan ^^^^J Hoger Onderwijs zij is er morgen weeren kan

je mogelijk van een antwoord voorzien Of misschien weet^^^^ ook Cc dit misschien wel
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Ik spreekB^^QJzo Maardit lijkt me ook goed voor jullie om te weten

Weten jullie of over deze besluitvorming met studentenorganisaties of studentenverenigingen is gesproken En heeft OCW dit

besluit genomen of was dit AZ en VWS

Groeten
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Onderwerp Studentenorganisaties en nieuwe Coronamaatregelen

Dag alien

Ik heb een vraag probleem en ik hoop een beetje dat iemand vanjullie mij misscliien een beetje op weg zou kunnen

helpen

Laat ik beginnen met wat context Afgelopen week donderdag heeft het kabinet natuurlijk nieuwe maatregelen
afgekondigd om de stijging in besmettingen zoveel mogelijk de kop in te drukken Ik denk dat het niet meer dan

begiijpelijk is dat er actie is ondememen en daar mail ik dns niet over Ik mail omdat ik benieuwd ben naar de



547461

commimicatie binnen VWS met andere ministeries en naar maatschappelijke partners toe

Ik heb de afgelopen dagen goed contact gehad met stndentenorganisaties LSVb ISO etc en studentenvereniging
verenigd in de LKvV De stndentenorganisaties wisten mij te vertellen dat er lange tijd een wekelijks contactmoinent is

geweest met OCW over de gang van zaken maar dat in verband met de zomer en bet teruglopende aantal besmetting dit

stop is gezet En hoewel het aantal besmettingen de afgelopen weken zeker onder W jongeren studenten toenam is er

verder geen contact meer geweest vanuit het ministerie

Ook blijkt na een beetje rondvragen bij de Landelijke Kamer van Verenigen LKvY dat studentenverenigingen al tijden
lang bezig waren om de activiteiten tijdens de introweken helemaal netjes volgens de richtlijnen te laten verlopen

Ik weet net zo goed als iedereen bij VWS dat er met Corona niets te plannen of af te spreken valt maar ik denk dat het

minste wat we kunnen doen proberen is om zoveel mogelijk direct betrokken paitners te betrekken bij de overwegingen
en besluitvorming

We snappen allemaal dat het in de eerste crisisfase waann we allemaal ovenompeld werden door het virus niet mogelijk
was Maar ik ben wel van mening dat we daar nu we veel meer inzichten hebben en sneller dingen signaleren echt naar

moeten streven

Stndentenorganisaties en studentenverenigingen hebben de afgelopen weken niets gehoord en zijn nergens in

meegenomen met door OCW maar al helemaal niet door VWS terwijl het direct over hen en heel veel jongeren ging
Toen ik hen gisteren sprak waren ze heel dnidelijk “we worden alleen gehoord als het even nitkomt om ons aan te

horen” En dat zij dat gevoel hebben vind ik jammer omdat ik denk dat het niet nodig was Alleen zelf kail ik niet zo goed
zien waar het dan dan precies fout gaat Waarom zijn deze organisaties de afgelopen weken en dagen met meegenomen

Want ik denk dat ook zij waardevolle dingen aan tafel hadden kunnen brengen

Daarom ook dat ik eigenlijk naar jullie stap met de vraag kunnenjnllie mij helpen of in elk geval op weg helpen om niet

zo zeer er achter te komen waar het nil fout ging maar meer nit te zoeken hoe we kunnen voorkomen dat

jongeren organisaties in het vervolg als het over jongeren gaat zo buiten besluitvonning worden gelaten

Ben over het algemeen vandaag en morgen ook goed bereikbaar als jullie even willen bellen hierover

Fijne en zonnige groeten
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